
1120574

13/3/20 Nog te bespreken opmerkingen en vragen komende week, na publicatie huidige
tekst op 13/3

RIVM:

de meldingsplicht kan bij verdere verspreiding gaan veranderen. Ik verwacht dat op

korte termijn alleen bevestigde COVID-19 infecties nog gemeld moeten worden en niet

meer de vermoedens van. Dit beleid moet nog besloten worden.

RIVM:

Mogelijk door RIVM nader te ontwikkelen flyer voor publieksinfo?

IEEEDN A ctiz

ik wil er op wijzen dat bij veel van onze (met name de stand alone wat kleinere)
verpleeghuizen best aardig wat cliénten wonen waar geen behandeling geindiceerd is.

De huisarts is daar het aanspreekpunt. Helaas komen die om in het werk en kunnen de

toch wel complexe zorg niet altijd aan. Daar over is een discussie gaande met de LHV. Ik

vraag me af hoe dat gaat werken in het geval van een corona.

IEEE A ctiz

Als gecommuniceerd zou worden dat ziekenhuizen patienten <70 met comorbiditeit gaan

weigeren op te nemen, zou inderdaad veel stof kunnen doen opwaaien. Anderzijds is het

wel goed dat organisaties zich hierop kunnen voorbereiden. De kans dat dit gaat
ebeuren is best reéel toch?

ee,Verenso : Wie gaat hierover tzt eventuele exclusiecriteria bij
voorkeur centraal communiceren? Voorkomen moet worden dat elke arts hierover

individueel in discussie met patienten(vertegenwoordigers) moet gaan

Actiz

Lokaal is in Brabant afgesproken dat mbt bezoek max 1 persoon per dag mag komen.

Maar dat is nog niet landelijk. Dus nu nog niets mee doen, maar is wel handig om in de

gaten te houden.

5.1.2e

Het grootste probleem is te beoordelen of een hoestend personeelslid veilig kan

worden ingezet. Kan de test daarvoor ook gebruikt worden? Dit ligt overigens meer op

gebied van bedrijfsarts maar die is in veel settings hiervoor onvoldoende beschikbaar.

5.1.2¢

Als er onvoldoende beschermingsmiddelen zijn en een covid patient of cohort moet

verzorgd worden en personeel weigert omdat ze dan zelf fors risico lopen, wat kan er

dan gebeuren? Een arts zonder beschermingsmiddelen heeft kans om uit te vallen, dat is

toch niet verantwoord?

De beschreven spatbrillen zijn dus speciale brillen want de meest gebruikte zijn
voorzetbrillen die niet afsluiten. Aan deze afsluitende brillen is momenteel niet meer te

komen.

In hoeverre moet overlijden van vermoedelijk COVID gemeld worden aan

begrafenisondernemer?
Antwoord RIVM: Moet nog uitgezocht worden


